
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 20. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 czerwca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Pawła Szałamachy 

Szanowny Panie Ministrze! 

Czy nie uważa Pan za pewnego rodzaju nieporozumienie, którym wypadałoby się zająć i wprowadzić 

zmiany, że nałożona na mineralną wodę butelkowaną stawka podatku VAT wynosi 23%? Dodam, że soki 

owocowe, również te zawierające dużą ilość cukru, oraz niektóra tzw. niezdrowa żywność, czyli chipsy, 

chrupki etc., są obłożone jedynie 8-procentowym VAT. 

Jeśli dobrze rozumiem politykę fiskalną, obniżony VAT jest na produkty proste, niewyszukane, stanowią-

ce podstawę egzystencji. Kolejnymi przesłankami jest wsparcie polskich producentów żywności oraz promo-

cja zdrowego sposobu odżywiania się. Woda spełnia wszystkie te kryteria. 

Bardzo proszę o informację, czy ministerstwo rozważa zmianę stawki podatku. 

Z wyrazami szacunku 

Jarosław Obremski 
 


